



St. Joseph Church, Bukit Timah

Tel: 6769-1666 / Fax: 6762-7136

REGISTRATION FOR R.C.I.A.

(ENGLISH)

慕道团登记表格

(中文版)

IMPORTANT: Compliance with Guidelines for the Protection of Personal Data In filling this form, I consent to:

重要声明：遵照有关填写这份表格的保护个人资料指南，本人同意：

a. The collection, storage, retention, adaptation, modification, reading, retrieval, use, transmission, blocking, erasure or destruction ("Processing") of the personal data provided by me in this Form ("Personal Data");
收集, 储存, 保留, 调整, 修改, 阅读, 检索, 使用, 传送, 封锁, 删除或销毁 (“处理”) 本人在这表格提供的个人资料 (“个人资料”)

b. The church entity processing my Personal Data for the purpose of my application.
教堂组织是为我的申请而处理我的个人资料。

c. The church entity transferring my Personal Data to other church entities within the Catholic Archdiocese of Singapore, and/ or the Catholic Archdiocese overseas, where applicable Thanks
在适当情况下, 教堂组织可把我的个人资料在新加坡天主教总教区, 以及/或海外天主教总教区的范围内转移。谢谢!

Name 姓名: _____
(As in IC/ PP 按身份证)

Address 地址: _____

Telephone No. 电话: _____ (H 住家) _____ (HP 手机)

Date of Birth 生日: _____ Sex at birth 出生性别*: M/F Race 种族: _____

Place of Birth 出生地: _____ Occupation 职业: _____

Previous religion 前信仰: _____

Father's Name 父亲姓名: _____ Religion 宗教: _____

Mother's Name 母亲姓名: _____ Religion 宗教: _____

Baptismal Status:

Have you been baptised before? 你是否曾经领过洗? Yes/No. 是/否

If 'Yes'; Name of Church: 若有, 领洗教堂名称 _____

Marital Status 婚姻状况:**

Married 已婚 ___ Single 独身 ___ Engaged 订婚 ___ Divorced 离婚 ___ Remarried 重婚 ___ Others 其他 _____

If married, name of current spouse: 如已婚, 目前配偶的姓名 (英) _____
(As in Identity Card 按身份证)

Religion of your current spouse: 目前配偶的宗教 _____

Marital status of your current spouse 目前配偶的婚姻状况: First Marriage 第一婚姻 / Remarriage 重婚

Place of marriage 结婚地点: _____ Date of marriage 日期: _____
(R.O.M./Church 注册局或教堂)

If this is not your first marriage 若不是你的第一次婚姻

Name of ex-spouse 前配偶的姓名 (英): _____
(As in IC/PP 按身份证)

Religion of your ex-spouse 前配偶的宗教: _____

Marital status of your ex-spouse when entering into marriage with you: First Marriage / Remarriage
前配偶与你结婚时的婚姻状况: 第一次婚姻/重婚

Place of marriage 结婚地点: _____ Date of marriage 日期: _____
(R.O.M./Church 注册局或教堂)

* There might be an issue should you want to enter into marriage in the Catholic Church later on in life.

** Your marital status and religion and your spouse's will have a bearing on the intended baptism. The earlier this is known, the earlier something can be done.

本表格填写的准确与完整性将影响您日后申请在天主教会的领洗与婚配礼。

**Delete whichever is not applicable*

.....
Signature / Date